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Sak 1 Åpning 

Styrets forslag til saksliste: 
 

 Sak 1.      Åpning         
                 - Godkjenning av innkalling 

                 - Godkjenning av dagsorden 

                 - Godkjenning av arbeidsordning 

Sak 2.       Konstituering 

                 - Styrets forslag på dirigent 
                 - Styrets forslag pål sekretærer 
                 - Styrets forslag på to til å skrive under protokollen 
Sak 3 Politisk innledning: v/Tonje Brenna og Jørn Eggum: «Framtidas 

arbeidsliv» 

Sak 4.       Årsberetning 2024 – eget dokument 
Sak 5.       Regnskap 2024        
                 - Revisors beretning 

                 - Kontrollkomiteens beretning 

Sak 6        Innkomne forslag        
Sak 7.       Budsjett 2025 

Sak 8.       Valgkomiteens innstilling 

 

Styrets forslag til arbeidsordning: 
Det velges en dirigent til å lede forhandlingene. Dirigenten har rett til å fremme 
forslag om å sette strek, med de inntegnede talere, og forslag om å begrense 
taletiden. Før strek settes, refereres forslagene og talelista. 
 

Etter at strek er satt, kan ingen nye forslag framsettes. Valgene foregår ved skriftlig 
avstemming dersom noen forlanger det. 
 

Til å føre protokollen velges to sekretærer, en kvinne og en mann. 
 

I protokollen innføres alle saker som skal behandles, alle forslag som framsettes og 
alle vedtak med angivelse av antall stemmer for og imot. 
 

Alle forslag må framsettes skriftlig, og være undertegnet med forslagstillers navn. 
 

Representantene har rett til ordet 2 ganger i samme sak. Første gang med inntil 3 
minutter og andre gang med inntil 1 1/2 minutts taletid. 
 

Sak 2 Konstituering 

 

Styret forslag på dirigent: Jørgen Vik 
Styrets forslag på sekretærer: Iselin Rud-Goksøyr og Roger Heimli 
 
Styrets forslag på protokollunderskrivere: Roar Howlid og Unni Bjerregård Moe 
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Sak 5 Regnskap 2023 

 
KtoNr KontoNavn KontoSum  Budsjett   

       
RESULTATREGNSKAP      

       

 DriftsInntekter      

       

3900 Tilskudd Statlig/kommunalt   132 061,69  132 000   

3901 Tilskudd Lillestrøm kommune   601 300,00  711 000   

3920 Medlemskontingent  31 668,00  35 000   

3990 Andre inntekter  4 182,00  10 000   

3991 Innbetalinger/egenandel  0,00  12 000   

 Sum DriftsInntekter 769 211,69  900 000   

       

 DriftsKostnader      

       

6800 Kontorrekvisita  -10 893,66  -5 000   

6802 Literatur,tidsskrifter,aviser  0,00  -1 000   

6900 Telefon,mobil  0,00  -5 000   

6910 Porto, gebyr post  0,00  -1 000   

7300 Annonser  0,00  -10 000   

7400 Gaver, blomster  -13 384,71  -15 000   

7450 Andre utgifter  -11 742,39  -30 000   

7460 Byfestutgifter  -25 239,99  -25 000   

7470 Akershus historielag  -500,00  -1 000   

7480 Bevilgninger  -1 000,00  -5 000   

7490 AUF kontingent  -15 000,00  -15 000   

7700 Valgkamp  -41 505,14  0   

7710 Medlemsmøter  -11 856,69  -15 000   

7711 AP-veteranene  -16 978,00  -20 000   

7712 Kvinnenettverk  0,00  -10 000   

7720 Kurs opplæring  -12 500,00  -15 000   

7730 Godgjørelse styre  0,00  -50 000   

7740 Ugifter kommunestyregruppa   -502 349,15  -400 000   

7750 Års, styre og evaluerigsmøter  -74 086,90  -50 000   

7751 Møteugifter fylke  0,00  -10 000   

7752 Møteutgifter sentralt  0,00  -10 000   

7770 Budsjett- og strategikonf.  -32 461,80  -30 000   

 Sum DriftsKostnader -769 498,43  -723 000   

       

DRIFTSRESULTAT -286,74  177 000   

       

 Finansposter      

       

8042 Renter Sparebank 1  98 036,00  101 600   

8141 Gebyr bank  -600,00  -600   

 Sum Finansposter 97 436,00  101 000   

       

RESULTAT FØR SKATTER 97 149,26  278 000   

       

 Årsoppgjørs disp, skatt      

       

 Sum Årsoppgjørs disp, skatt 0,00  0   

       

ÅRSRESULTAT 97 149,26  278 000   
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Balanse 

KtoNr KontoNavn KontoSum  

    
EIENDELER   

    

 Omløpsmidler   

    

1921 Bank innskudd, ktonr  33 367,65  

1925 Sparekonto  2 607 892,78  

 Sum Omløpsmidler 2 641 260,43  

    

SUM EIENDELER 2 641 260,43  

    

GJELD OG EGENKAPITAL   

    

 Egenkapital   

    

2000 Egenkapital 01.01  2 544 111,17  

2099 Årsresultat (Opptjent egenkapital) 97 149,26  

 Sum Egenkapital 2 641 260,43  

    

SUM GJELD OG EGENKAPITAL 2 641 260,43  

    

 

Revisjonsberetning for Lillestrøm Arbeiderparti 2024. 

Revisorene har revidert regnskapet for 2024 til Lillestrøm Arbeiderparti, som viser et resultat 

på kr 97.149,26.  

Revisorene har gått gjennom framlagte regnskap for 2024 med tilhørende bilag. 

Alle nødvendige dokumenter er fremlagt, og regnskapet er satt opp på en svært oversiktlig 

og ryddig måte. 

Revisorene vil påpeke at årets driftsresultat er ca. 180.000,- svakere enn budsjettert. Dette 

skyldes særlig tre forhold, tilskuddet fra Lillestrøm kommune er kr 110.000,- lavere enn 

budsjettert og kostnader til kommunestyregruppa og evalueringsmøter er ca kr 120.000,- 

høyere enn budsjettert. Revisorene ser at det har vært behov for økt aktivitet og evaluering 

etter lokalvalget. Sett i lys av dette har styret vist en nøktern drift. 

Laget har per 31.12 kr 2.607.892,78 innestående på høyrentekonto, og kr 33.367,65 på 

brukskonto. Revisorene vil bemerke at kasserer har styrt forholdet mellom sparekonto og 

brukskontoen på en god måte, noe som bidrar til renteinntektene.   

Etter revisorenes mening gir årsregnskapet et rettvisende bilde av den finansielle stilling for 

Lillestrøm Arbeiderparti per 31.12.2024, og er avsluttet per denne dato i samsvar med god 

regnskapsskikk. 

I de fremlagte dokumentene har ikke styret underskrevet regnskapet, og revisorene ber om 

at det blir gjort innen årsmøtet. 

Revisorene anbefaler med dette regnskapet for 2024 for godkjent av årsmøtet. 

16.01.2025 

Audun Fiskvik (sign)     Monica Nymoen (sign) 

Revisor   
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Kontrollkomiteens beretning til årsmøte 2025   

Kontrollkomiteen har bestått av Ole Jacob Flæten, leder, Roger Hansen og Anne 

Marie Lervik.  

Kontrollkomiteene har ifølge vedtektene som oppgave å kontrollere om de 

økonomiske disposisjoner er gjort i henhold til gjeldene vedtekter og vedtak. 

Kontrollkomiteen avgir beretning til årsmøtet om sitt arbeid.    

Komiteen har hatt ett møte, 22.01.2025 sammen med styrets sekretær, Kirsti 

Nossum, der man gikk gjennom regnskap, budsjett, innkallinger med saklister og 

protokoller fra styremøtene i Lillestrøm Arbeiderparti i perioden 3.02.2024 – 

17.12.2024   

Styreprotokollene er ført ryddig og oversiktlige i god forretnings- og 

organisasjonsskikk. Det er samsvar med møteinnkallinger og møte protokoller. 

Styrevedtak og vedtak fra årsmøte er fulgt opp i henholdt til vedtatte framdriftsplaner. 

Regnskapet er i samsvar med styrets bevilgningsvedtak.   

Kontrollkomiteen har ingen øvrige merknader.    

Lillestrøm 22.01.2025   

Ole Jacob Flæten, leder   

Roger Hansen  

Anne Marie Lervik  
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Sak 6 Innkomne forslag 
 
Forslag 6.1. Strømstøtte.  
Forslagsstiller: Sørum Arbeiderlag 
 
Forslag: Strømstøtte skal også gjelde inntil en hytte per husstand, innenfor de 
begrensninger som gjelder i dagens strømstøtteordning. 
 
Begrunnelse: I dag får man strømstøtte dersom man bor fast på hytta. Mange har 
opplevd at det blir stadig dyrere å bruke hytta si, særlig om vinteren når strømprisene 
varierer mye og tidvis er høye. Strømstøtten er i dag på maks 5000 KwH pr måned, 
og det bør inkludere også strøm til oppvarming av ei hytte. 
 
Styrets innstilling:   

1. Forslaget vedtas 
2. Forslaget sendes årsmøtet i Akershus Arbeiderparti og landsmøtet i 

Arbeiderpartiet 
 
 

Forslag 6.2 Forsamlingshus.  
Forslagsstiller: Sørum Arbeiderlag 
 
Forslag: Lillestrøm Arbeiderparti skal arbeide for å bedre vilkårene for de 
mange forsamlingshusene (grendehus, Folkets hus, samfunnshus osv.) i 
kommunen. 
 
Begrunnelse: I Lillestrøm kommune er det mange samfunnshus, bygdehus, 
grendehus, folkets hus eller andre forsamlingslokaler som er drevet på frivillig og 
ideell basis. Mange av disse forsamlingslokalene har vanskelige kår, og det å drifte 
moderne forsamlingslokaler er både økonomisk og praktisk krevende. Samtidig gir 
disse husene et verdifullt tilbud til innbyggerne. 
 
Styrets innstilling: 

1. Forslaget vedtas 
2. Forslaget sendes kommunestyregruppa for videre oppfølging 

 

Forslag 6.3 Beredskapsplan i forbindelse med etablering av ny 
Glommakryssing 
Forslagsstiller: Fet Arbeiderlag: 

Forslag til vedtak: Årsmøtet henstiller til kommunestyregruppen om at det før oppstart 

av anleggsarbeid etableres en plan for håndtering av en situasjon hvor 

anleggsområdet med tilhørende omkringliggende løsmasseområder må evakueres. 

Planen må inneholde plan for alternative lokaler for de evakuerte. I tillegg oppfordres 

kommune og byggherrer om å ha en plan for en felles kommunikasjonsstrategi for å 

trygge innbyggere ved etablering av en ny glommakrysning. 
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Begrunnelse: Etter den tragiske hendelsen i Gjerdrum har vi fått flere henvendelser fra 

bekymrede medlemmer og andre om tilstanden på kvikkleireområdene i vårt nærområde.  

Bekymringene i Fet knyttes blant annet til sone 705 Holen, 706 Falla, 707 Jærhaugen og 709 
Sundhagen. Innenfor disse sonene ligger det i dag mer enn 50 boliger, Læringsverkstedet 
barnehage, Riddersand barneskole og Østersund ungdomsskole, i tillegg til Eika Fet Arena 
(treningshall). Til daglig oppholder det seg om lag 900 barn under 16 år i dette området. Den 
nye Glommakrysningstraséen vil gå gjennom sone 705 Holen og 709 Sundhagen. Begge 
områdene ble i 2016 klassifisert som middels (løsneområde). 709 ligger inne med meget 
alvorlig konsekvens i rapporten fra 2016. 
 
Dersom det skulle oppstå bevegelser i grunn, eller tegn /usikkerhet rundt dette, under 
anleggsarbeidene til ny glommakryssing, vil området høyst sannsynlig måtte evakueres. I et 
slikt tilfelle vil det være nødvendig med en plan for hvor man midlertidig etablerer for de som 
må evakueres. Dette omhandler både boliger,undervisningslokaler og barnehage. 
 

Styrets innstilling: 

Forlaget oversendes kommunestyregruppa til vurdering. 

Forslag 6.4 Svingen stasjon og innfartsparkeringer 

Forslagsstiller Fet Arbeiderlag: 
 
Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti ber fylkespartiet se på muligheten for 
etablering av utvidet innfartsparkering ved Svingen holdeplass. Alternativt å 
flytte stasjonen til Waråa mølle med utvikling av tilhørende innfartsparkering. 
 
Begrunnelse: I forbindelse med etablering av ny Glommakryssning har det vært 
vurdert ulike avbøtende tiltak for å avlaste trafikken over brua RV22 ved Fetsund i 
påventa av ny løsning. Det har vært foreslått å etablere flere 
innfartsparkeringsplasser ved Svingen holdeplass. Dette har ikke latt seg løse til nå. 
Jernbaneverket /BaneNor har ikke vært villige til å se på denne saken. Det har vært 
ytret ønske fra samme aktør å legge ned Svingen holdeplass. 
 
Plasseringen av holdeplassen er ugunstig for togene og plattformen er for kort til 
doble togsett. Dobbelt togsett på 10 vogner krever plattformlengde på 220 meter. Det 
har vært utfordrende å få de statlige aktørene som BaneNor og Statens Vegvesen å 
se på disse løsningene i sammenheng. 
 
Lillestrøm Arbeiderparti vil be fylkespartiet jobbe for å flytte Svingen holdeplass 250 
meter nordover (retning Sørumsand) og etablere ny holdeplass ved Varåa Mølle. 
Holdeplassen skal ha plattformlengde på 220 meter. Dette vil ikke innebære store 
ombygginger av selve infrastrukturen på jernbanen da dette ligger innenfor samme 
blokkstrekning som dagens holdeplass. (Det er kun plattformen som må reetableres.) 
Samtidig etableres det ny innfartsparkering ved Varåa Mølle. Løsningen krever også 
avtale med grunneier ved Varåa Mølle, som har sagt seg villig og ser positivt på 
løsningen. 
 
Dette gir muligheter for å rute trafikken fra RV172 (Sørumsand), RV170 
(Bjørkelangen) og RV22 (Trøgstad/Askim) over på toget, uten at disse må krysse 
brua på Fetsund. Dersom trafikkbelastningen reduseres med 6 til 8% vil dette ha 
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betydelig effekt på belastningen og køproblematikken vil reduseres drastisk. I dette 
tilfelle vil vi få det NAF kaller høstferietilstand hvor trafikken over brua reduseres så 
effektivt at køen i prinsipper løses opp. Dette har åpenbare positive miljømessige 
konsekvenser. 
 

Styrets innstilling: 

1. Forslaget vedtas 

2. Forslaget sendes Akershus Arbeiderpartis fylkestingsgruppe for videre 

oppfølging 

 
Forslag 6.5. Lekeløkker i Lillestrøm by 

Forslagsstiller: Lillestrøm By Arbeiderlag  

Forslag: Vi vil arbeide for en egen plan for bevaring og oppgradering av de åpne 

grønne leke-løkkene i tettbygde bystrøkene i Lillestrøm. 

Begrunnelse: 

Vi må nå ta vare på de grønne leke-løkkene som er igjen i byen. Det er satt opp en 

statue med 

hodeløse hvite damer midt i fotball/leke løkka i begynnelsen av flomvollen ved 

Nebben. Det var leke- og gymløkka for ungdomsskolen f. eks. 

Styrets innstilling: 

Forslaget sendes kommunestyregruppa til vurdering 

 

Forslag 6.6.  Solceller på hustak 

Forslagsstiller: Lillestrøm By Arbeiderlag:  

Forslag: Arbeiderpartiet går inn for å utvikle en politikk som fremmer solceller 

på hustak, istedenfor naturinngripende solcelleparker. 

Begrunnelse 

Solceller på alle private tak burde vært en god og bærekraftig løsning. Men, sånn 

som det fungerer nå, må man koble seg til nettet hvis man skal produsere på eget 

tak.   

Nettselskapene tjener mer penger på å selge strøm enn å kjøpe fra private, så de 

nærmest trenerer. Markedet har derfor nærmest kollapset. Dette burde vært politisk 

styrt, slik at vi fikk en utvikling med solceller på private tak, og ikke store 

solcelleparker som ødelegger naturen. 

Styrets innstilling: Forslaget sendes kommunestyregruppa til vurdering 
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Forslag 6.7 Rehabilitering av skolene på Skedsmokorset   

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti fortsetter å prioritere fullføringen av 

rehabiliteringen som er påbegynt på Sten-Tærud og sørger for 

at Åsenhagen skole snarest rehabiliteres med start innen 2027, slik som 

foreslått i kommunens økonomiplan av 2025. 

Begrunnelse: Sten-Tærud skole er i elendig forfatning. Rehabiliteringen har så vidt 

begynt i år, men det er fortsatt viktig at den sluttføres slik det er lagt opp til innen 

2027 i kommunens økonomiplan. Ettersom dette arbeidet er blitt utsatt i flere runder 

tidligere og dagens posisjon «sparer på pengene» ved å utsette prosjekter i tid, er det 

viktig at Lillestrøm AP jobber for å faktisk få gjennomført denne rehabiliteringen slik 

som planlagt.   

Selv om Åsenhagen skole er en «generasjon» nyere enn Sten-Tærud har denne 

skolen heller ikke fått nødvendig vedlikehold de siste 20 årene, og har nå også behov 

for full rehabilitering. Vi har smertelig fått erfare at disse skolene ikke har blitt prioritert 

til tross for vedtak og planer og finner det derfor nødvendig å be om at Lillestrøm 

Arbeiderparti følger opp at rehabiliteringen av Åsenhagen faktisk starter opp snarest 

mulig.  

Styrets innstilling:  

Forslaget sendes kommunestyregruppa til vurdering. 

 

 Forslag 6.8 Svømmehall i Lillestrøm kommune  

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti skal jobbe for å etablere et 50 meters 

svømmebasseng med internasjonale mål med formål om å gi både gode 

treningsfasiliteter og et helthetlig folkebadtilbud til befolkningen i kommunen.   

Begrunnelse: Lillestrøm kommune har manglende tilbud av svømmehaller tilpasset 

allmenheten. Et moderne svømmeanlegg med 50 meter baner vil kunne dekke et 

behov for folkebad, rehabilitering, egnet trening og gjennomføring av nasjonale og 

internasjonale konkurranser. Skjetten svømmeklubb har fostret flere svømmere i 

verdensklasse. Per i dag finnes det ingen slike anlegg på Romerike. Svømming er en 

aktivitet man kan bedrive gjennom hele livsløpet og det er mange i kommunen som 

kunne hatt stor nytte av det. Et godt folkebadtilbud bidrar til økt folkehelse ved å gi et 

lavterskel treningstilbud i kommunen. Dagens tilbud er svært begrenset og lite 

tilgjengelig pga. stor konkurranse om halltid. Nytt anlegg burde sees i sammenheng 

med energieffektive og miljøvennlige løsninger, da driftskostnadene ved et 

svømmeanlegg er en stor utfordring. Ved å kombinere ishall og svømmeanlegg vil 

begge hallene få en betydelig energieffektiv drift.    
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Styrets innstilling:  

1. Forslaget vedtas 

2. Forlaget sendes kommunestyregruppa for videre oppfølging 

 

Forslag 6.9 Bussrute mellom Sørumsand – Fetsund  

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Forslag til vedtak: Lillestrøm kommune tar kontakt med Ruter med formål om å 

etablere fast bussrute mellom Sørumsand og Fetsund stasjon via Gamle Roven 

vei. Bussen må korrespondere med toget på Svingen stasjon.  

Begrunnelse: Det er viktig at hele kommunen er knyttet sammen med bussruter slik 

at alle kan reise rundt i kommunen uten å være avhengig av bil. I dag er det mulig å 

nå de fleste deler av kommunen med buss. Du kan ta buss fra Fetsund til Lillestrøm 

og videre til Strømmen og Skjetten. Du kan ta buss fra Lillestrøm til  

Skedsmokorset og videre til Sørumsand, men det går ingen buss fra Sørumsand til 

Fetsund. Det betyr at hvis du ønsker å reise kollektivt til f.eks Roven, så må du gå fra 

Kompveien (Lillestrøm – Bjørkelangen) eller fra Svingen stasjon. Dette gjør det 

vanskelig å reise kollektivt til jobb og fritidsaktiviteter for de som bor i dette området.  

Styrets innstilling: 

1. Forslaget vedtas 

2. Forslaget sendes kommunestyregruppa for videre oppfølging 

 

Forslag 6.10 Miljøgater og trygg ferdsel på Skedsmokorset  

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti vil arbeide for at videreutviklingen av 

Skedsmokorset skal ha som hovedmål å styrke Skedsmokorset som et godt og 

trygt tettsted.   

 

Dagens regionalplan i fylket legger et hinder for dette ved å ikke inkludere 

Skedsmokorset som et prioritert vekstområde for utvikling. Lillestrøm 

Arbeiderparti skal derfor jobbe for å endre regionalplan gjennom innspill til 

fylkespartiet, slik at Skedsmokorset prioriteres. Utviklingen av Skedsmokorset 

skal inkludere prioritering av gode og trygge veier for gående og syklende og 

attraktive kollektivløsninger, samtidig som fremkommelighet for lokal og 

gjennomgangstrafikk i varetas. For å realisere dette er en omkjøringsvei for 

tettstedene nord for Skedsmokorset (Gjerdrum, Nannestad , Kløfta) 

nødvending. Vi mener omlegging av Trondheimsveien og Fv 120 gjennom 

Skedsmokorset til miljøgater med gateterminal for buss vil støtte en slik 

utvikling, samt etablering av omkjøringsvei.   
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Skedsmokorset er Akershus største tettsted.  Lillestrøm Arbeiderparti 

oversender derfor forslaget til Akershus Arbeiderpartis årsmøte og jobber for 

at Skedsmokorsert vedtas som prioritert område i regional plan.   

Begrunnelse: Skedsmokorset er et gammelt og veletablert tettsted i Lillestrøm 

kommune og er nå en av kommunens prioriterte vekstområder. Det er ca. 20 000 

mennesker som bor på Skedsmokorset og dette er kommunens største tettsted.  

Skedsmokorset har dessverre i mange år vært preget av stadig større trafikk rett 

gjennom tettstedet, både på Fv 120 med gjennomgangstrafikk til Gjerdrum og 

Nannestad, og Trondheimsveien. I tillegg går motorveien gjennom den sørøstlige del 

av tettstedet.   

Veiene, særlig Fv 120, har stadig blitt utvidet, og støyskjerm og boligblokk er bygget 

for å skjerme mot støy, og ikke for å støtte opp om et godt lokalt sentrum.   

For å løse problemer knyttet til gjennomgangstrafikken har Lillestrøm kommune i 

mange år i kommuneplanen vedtatt ny trase gjennom Vardåsen, noe som må 

realiseres snarest.   

Fram til ny tunnel blir realisert og for å bidra til en god utvikling på Skedsmokorset, er 

det nødvendig å gjøre noe så snart som mulig. Vi mener omlegging av veiene til 

miljøgater kombinert med en trygg bussterminal med gateterminal er viktig å 

prioritere snarest. Det vises til flere ulykker og nestenulykker ved Åsenhagen langs 

med FV120, samt den tragiske dødsulykken ved bussterminalen. Det har vist seg at i 

det andre byer i Norge, for eksempel i Oslo, er utviklet gode gateløsninger med en 

tilsvarende trafikkbelastning som på Skedsmokorset.  

Styrets innstilling: 

1. Forslaget vedtas 

2. Forslaget sendes Akershus Arbeiderpartis fylkestingsgruppe for videre oppfølging 

 

Forslag 6.11 Skedsmokorset idrettspark  

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti følger opp vedtatt bygging av 

idrettspark på Skedsmokorset.  

 

Begrunnelse: Nytt idrettsanlegg på Skedsmokorset har gjentatte ganger blitt utsatt, 

nå så senest som i siste budsjettprosess med to år. Derfor er det viktig og sikre at 

dette endelig blir gjennomført. Barna på Skedsmokorset har den laveste 

fotballbanedekning i hele kommunen. I tillegg er Skedsmo ishall den eneste ishallen i 
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kommunen, og den er i tragisk forfatning og har for dårlig kapasitet, til tross for at den 

i dag brukes av flere enn bare idretten.   

Styrets innstilling: 

1.Forslaget vedtas 

2. Forslaget sendes kommunestyregruppa for videre oppfølging 

 

Forslag 6.12 Lokalforankring i Ruters utarbeidelse av lokale 

bussruter.   

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Forslag til vedtak: Kommunepartiet skal arbeide for at Ruter tar i bruk lokal 

kunnskap og involverer kommunens innbyggere og representanter i prosessen 

med å utarbeide og justere lokale bussruter. For å best mulig møte behovene til 

innbyggerne i vår kommune, må utviklingen av kollektivtilbudet gjenspeile 

lokale forhold og prioriteringer. Derfor foreslår vi at kommunepartiet sender inn 

en sak til fylket og Ruter hvor vi ber om økt lokalforankring i utarbeidelsen av 

bussrutene.  

Begrunnelse:  

1. Bedre tilpasning til lokale behov: Lokalbefolkningen har unik innsikt i sine egne 

reisevaner og behov. Ved å inkludere deres stemme i planleggingsprosessen kan vi 

sikre at kollektivtilbudet faktisk svarer til innbyggernes faktiske behov, og dermed øke 

nytten og bruksfrekvensen av de lokale bussrutene.  

2. Økt kollektivbruk: Lokalforankrede ruter som er godt tilpasset befolkningens 

behov vil sannsynligvis føre til økt bruk av kollektivtransport. Dette bidrar til redusert 

bilbruk, mindre trafikkbelastning og lavere utslipp, noe som er positivt for miljøet og 

folkehelsen.  

3. Styrket tillit til lokale myndigheter: Ved å involvere lokale interessenter i 

beslutningsprosesser viser kommunen at den lytter til innbyggernes behov og 

prioriterer deres livskvalitet. Dette kan styrke tilliten mellom innbyggere og lokale 

myndigheter.  

4. Økonomisk effektivitet: Kunnskap om lokale reisemønstre og behov kan hjelpe 

Ruter med å optimalisere rutetilbudet, noe som kan føre til en mer effektiv 

ressursbruk og potensielle kostnadsbesparelser på sikt.  

Styrets innstilling: 

1. Forslaget vedtas 

2. Forslaget oversendes Akershus Arbeiderpartis fylkestingsgruppe for videre 

oppfølging 
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Forslag 6.13 Endring av forskrift som regulerer muligheten til 

autorisasjon for leger utdannet utenfor EØS med hensyn til å 

likestille krav til alle som søker autorisasjon. 
 

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Forslag til vedtak:  Kommunepartiet skal arbeide for å endre forskriften som 

regulerer autorisasjon hos leger utdannet utenfor EU/EØS slik at:  

 

1. Det stilles samme språklige og faglige krav til alle leger, uavhengig av 

utdanningssted. Ved å implementere språkkrav for alle leger, uavhengig 

av utdanningsland, kan man sikre god kommunikasjon med pasienter og 

kollegaer, som er essensielt for pasientsikkerheten.  

  

2. Det jobbes for å innføres en modell for alternativ oppnåelse av 

autorisasjon liknende den Sverige har, hvor kandidater også kan 

kvalifisere seg gjennom godkjent praksisarbeid, hvor søkeren har vist 

seg kyndig, uten å måtte gjennomgå fagprøven på nytt. Dette vil kunne 

bidra til bedre integrering av utenlandsk helsepersonell. Ved å tilby 

alternative veier til autorisasjon, som praksisløp i Sverige, kan flere 

kvalifiserte leger integreres raskere i det norske helsevesenet og kan 

samtidig være en ressurs også under søknadsprosessen. Dette vil bidra 

til å dekke behovet for leger i Norge. Spesialister bør kun behøve å vise 

kyndighet innen egen spesialitet for oppnå spesialistautorisasjon.   

  

Begrunnelse: Dagens forskrift om å gi leger utdannet utenfor EØS autorisasjon som 

lege i Norge er urettferdig, dyr og tungvint sammenlignet med tidligere forskrift og 

andre nordiske lands autorisasjonsprosesser. Dette gjør at mange av disse legene, 

hvor mange er spesialister med mange års erfaring, arbeider innen andre 

helsefaglige yrker som hjelpepleiere på sykehjem, i hjemmetjeneste og innen andre 

yrker i Norge, fordi de prosessen for å få autorisasjon som lege i Norge er svært 

kostbar, langvarig og ikke minst kronglete. Dette til tross for at de kunne vært nyttige 

ressurser når det som kjent er stor mangel på leger til lands. Til sammenligning er 

prosessen for leger utdannet innenfor EØS mye enklere, som er å forvente, men 

også tildels urettferdig favoriserende. I tillegg har andre nordiske land som også 

følger EUs reglement andre mer tilrettelagte autorisasjonsprosesser. I Sverige kan 

man gå et løp hvor man gjennom ekstra praksis kan unngå kravet om å eksamineres 

på nytt, og deretter få autorisasjon hvis man har vist seg kyndig nok. I Danmark er 

testene/eksamen som kreves gratis.  

  

I Norge er det for autorisasjonssøkere utdannet utenfor EØS pålagt å gjennomføre 

tilleggskrav for å få autorisasjon, etter at de har fått utdanningen vurdert som jevngod 

med tilsvarende norsk utdanning. I påvente av at tilleggskravene oppnås kan de som 

blir ansett som jevngode vanligvis få norsk legelisens for tre år. Lisensen gir rett til å 

arbeide som underordnet lege og/eller som assistent hos praktiserende lege, under 

faglig veiledning og tilsyn av overordnet lege. Arbeidet som gjøres med legelisens er 
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ikke tellende for vurderingen av autorisasjonstildeling, uavhengig om legen har vist 

seg kyndig.  

   

Forskriften for tilleggskrav krever 

beståtte prøver - i norsk  

- i nasjonale fag og i legemiddelhåndtering  

- Fra 2017 er det også krav om bestått fagprøve for leger, tannleger og 

sykepleiere.   

Fagprøven består av tre deler: en skriftlig prøve som er den samme eksamen 

som norske avgangsstudenter innen medisin avlegger, en muntlig eksaminasjon 

og en praktisk stasjonseksamen med praktiske oppgaver innen alle mulige fagfelt 

innen medisin. Fagprøven er lagt opp på et kunnskapsnivå som er det man 

forventer av bredde og kunnskap når du er nyutdannet etter 6 år på et norsk 

universitet og er lik uavhengig om du har praktisert som spesialist i mange år eller 

er helt nyutdannet.   

  

Man må bestå alle de tre delene av fagprøven for å kunne få denne godkjent. 

Man får kun tre forsøk, og om man ikke greier å oppnå godkjenning innen dette 

mister man retten til å oppnå autorisasjon og praktisere med midlertidig lisens 

permanent. Norske studenter har krav om nye forsøk med 

kontinuajsonseksamener om de ikke får eksamensforsøkene sine bestått, mens 

legene som er utdannet utenfor EØS ikke får de samme rettighetene, fordi de ikke 

regnes som studenter. Dermed får de færre forsøk på samme fagprøve enn 

norske kandidater.  

  

Fagprøven koster 49 000 kroner og betales av kandidaten selv. Hver gjentatt 

enkeltprøve koster 16 333. Med avgifter til andre prøver har flere endt opp med å 

betale over 100 000 kroner.  

   

Autorisasjonssøker utdannet innen EU/EØS har ingen tilleggskrav, ikke engang et 

språkkrav, noe som betyr at en lege utdannet i Spania uten å kunne et ord norsk kan 

få autorisasjon og jobbe som lege i Norge, mens en lege utdannet i et ikke EØS land 

kan kunne norsk og ha bestått alt utenom en deloppgave av fagprøven, og fremdeles 

ikke kan det. 

  

For å sikre rettferdighet og likhet bør forskriften som regulerer autorisasjon for leger 

utdannet utenfor EØS endres med mål om å likestille rettferdigheten i kravene som 

stilles for alle autorisasjonsøkere i Norge, uavhengig av utdanningsland.   

Styrets innstilling 

1. Forslaget vedtas 

2. Forslaget sendes politisk ledelse i Helse- og omsorgsdepartementet og 

Arbeiderpartiets helse- og omsorgsfraksjon på Stortinget for videre oppfølging og 

at regelverket også bør sees på for helsepersonell generelt 
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Forslag 6.14 Behov for en ny modell for omsetning av elektrisk 

energi  
  

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

 

Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti jobber for at landsmøtet vedtar at det 

settes i gang et arbeid for å utrede alternativer til dagens system for fastsetting 

av pris på elektrisk kraft.  

  

Begrunnelse: Dagens system for fastsetting av pris på elektrisk energi medfører store 

uforutsigbare svingninger i pris. Dette skaper store utfordringer for private kunder og 

næringslivet. Årskostnaden virker også å ha blitt høyere. Denne endringen ser ut til å 

komme overaskende på både politikere og fagmiljø og vil ikke være bærekraftig i 

lengden. Dagens strømstøtte virker som en midlertidig løsning for å flikke på 

problemet. Det vises gjerne til at dette problemet skyldes mangel på energi, 

utenlandskabler og tilknytningen til det energimarkedet i EU. Det er ingen som 

kommer opp med en god forklaring på dette, slik at man skal ikke se bort fra at det 

hele først og fremst skyldes en systemfeil. Det er stor uro blant privatpersoner og 

næringsliv, og tilliten til dagens modell har falt mye. Antageligvis er dette en 

problemstilling som ikke bare er relevant for Norge. Det er derfor godt mulig at også 

EU sine politikere er villige til å se nærmere på denne problemstillingen. Regjeringen 

og ledelsen i Arbeiderpartiet er lite villige til å ta opp denne problemstillingen selv om 

«grasrota» krever det. Det gjør noe med tilliten. Det er noe med at et 

sosialdemokratisk parti forsvarer et markedsbasert system så mye. Skedsmo 

Arbeiderlag foreslår derfor følgende vedtak på årsmøtet i Lillestrøm arbeiderparti:  

Styrets innstilling: 
1. Forslaget vedtas 
2. Forslaget sendes årsmøtet i Akershus Arbeiderparti og landsmøtet i 

Arbeiderpartiet  
 

  

Forslag 6.15 Vindturbiner i Lillestrøm kommune  
 

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Forslag til vedtak: Lillestrøm arbeiderparti skal jobbe for at det etableres mer 

produksjon av klimanøytral energi i Lillestrøm kommune, men dette skal ikke 

være i form av store vindturbiner.  

  

Begrunnelse: Norge er i utgangspunktet et utfordrende land for vindkraft. Det skyldes 

den topologien vi har med høye fjell og åser som genererer turbulens. Vindturbiner 

må derfor plaserers på åser og fjellrygger. Og da så høyt som mulig. Resultatet har 

blitt at det bygges svært høye vindturbiner på fjellrygger og åsrygger. En ting er at 

disse vindturbinene er skjemmende for mange, en annen problemstilling er veinettet 

som er nødvendig for montering og vedlikehold. Større turbiner= mer brutal 

veibygging. Veiene kan ikke legges inn i landskapet, men lages så rette som mulig 
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for å få frem turbinbladene. Til sammen gjør dette at etablering av vindkraftanlegg 

medfører enorme og varige naturinngrep. Det skal nå utredes om det skal etableres 

vindkraftanlegg i Lillestrøm kommune. Disse vil komme på en godt synlig åsrygg i 

nærheten av der folk bor. Det vil i tillegg til naturinngrepene, ødelegge mye for 

friluftslivet i området. Erfaring fra andre vindkraftanlegg gjør det sannsynlig at det 

også vil bli støyplager for de som bor i nærområdet.  

Dette skjer i en tid der annen uregulerbar strøm som solkraft m/batteristøtte og 

havvind er på fremmarsj, og kan gjøre vindturbiner overflødige i konsesjonsperioden 

(25 år). Samtidig så vil Norge (før eller siden) innføre EU sine direktiver for å bruke 

den krafta vi har mer effektivt. Vi må også ha en diskusjon i Norge hvordan vi bruker 

elektrisk kraft, og ikke bare bygger ukritisk ut mer.  

  

Skedsmo arbeiderlag ber derfor Lillestrøm Arbeiderparti om å arbeide for at det ikke 

anlegges vindkraftanlegg i Lillestrøm kommune.  

 
Styrets innstilling til 6.15 og 6.16 

1. Det tas ikke stilling til de enkelte forsalgene om vindkraft nå. 

2. Før kommunestyret skal behandle kommuneplanen skal Lillestrøm Arbeiderparti 

avholde et medlemsmøte som skal vedta partiets syn på aktuelle 

vindkraftprosjekter. 

 

Forslag 6.16 Vindkraftanlegg på Krogstad 

 
Forslagsstiller: Sigmund Valberg 
 
Forslag: Kommunestyret hadde den 29. januar forslag til planprogram og 
prioritering av arealinnspill til kommuneplanens arealdel, til behandling. 
Innspill nr. 73 Krogstad vindkraft, fra Akershus Energi Vind og Eidsiva 
Hafslund Vind, ble vedtatt tatt med i den videre behandlingen av 
kommuneplanen. Arbeiderpartiets kommunestyregruppe stemte for å ta 
innspillet videre.  
 
Vedtaket om å utrede forslaget videre er ikke å anse som at Lillestrøm 
Arbeiderparti har tatt stilling til om anlegget skal tillates eller ikke. Når forslaget 
til kommuneplan kommer til førstegangs behandling i kommunestyret, skal 
Lillestrøm Arbeiderparti avholde et medlemsmøte om saken hvor 
medlemsmøtet vedtar hva som skal være Lillestrøm Arbeiderpartis syn i saken.  
 
Medlemsmøtets beslutning skal være styrende for kommunestyregruppas 
videre behandling.  
 
Begrunnelse: Det er mange medlemmer av Lillestrøm Arbeiderparti som er sterkt 
uenig i kommunestyregruppa sitt syn i denne saken. Dette er en svært viktig sak for 
de som er berørte og Arbeiderpartiets vedtekter er tydelige på at medlemsmøtet skal 
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kunne behandle slike saker når det er påkrevd. Jeg ber derfor årsmøtet om å vedta 
at saken skal behandles – og avgjøres i medlemsmøtet.  
 
Styrets innstilling til 6.15 og 6.16: 
 

1. Det tas ikke stilling til de enkelte forsalgene om vindkraft nå. 

2. Før kommunestyret skal behandle kommuneplanen skal Lillestrøm 

Arbeiderparti avholde et medlemsmøte som skal vedta partiets syn på aktuelle 

vindkraftprosjekter. 

 

Forslag 6.17 Kvinnehelse 

Forslagsstiller: Kristin Jesnes og Nina Maksimovic  

Forslag til Arbeiderpartiets partiprogram: 

Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti jobber for å inkludere 

kvinnehelsefremmede tiltak for nybakte mødre ved å gi tilbud om en kontroll-

time hos fysioterapeut, og oppfølging i treningsgrupper. 

 

Begrunnelse: Arbeiderpartiet har allerede en rekke gode tiltak i partiprogrammet for 

kvinnehelse og fødetilbud, som å styrke bemanningen på fødeavdelingene og tilby 

hjemmebesøk til nybakte mødre. Dette er gode forebyggende tiltak. Nå ønsker vi å 

gå enda lengre. 

 

Mange kvinner opplever plager i bekken, bekkenbunn og mage både under og i 

mange år etter graviditeten. For noen fører dette til livslange plager og kan føre til 

fravær fra jobb og redusert livskvalitet. Trening og fysisk bevegelse er nøkkelen til en 

bedre graviditet, en lettere fødsel og raskere rehabilitering etter fødsel, samt friske og 

sunne barn. 

 

Ved å satse på kvinnehelse, vil vi kunne bidra til bedre livskvalitet for nybakte mødre. 

Dette kan forebygge fødselsdepresjon, bidra til raskere retur til arbeidslivet, og gi et 

langt liv uten fødselsrelaterte plager. På sikt vil dette også være kostnadsbesparende 

for samfunnet. 

 

Derfor må vi sørge for at alle gravide og nybakte mødre blir godt ivaretatt. Mor skal 

ha god oppfølging når barnet kommer til verden. Fysioterapeuter kan spille en viktig 

rolle i å bidra til forebygging og bedring av fødselsrelaterte plager og kan i tillegg 

være med på å etablere et register over fødselsskader. Dette registeret kan brukes 

som kunnskapsgrunnlag for å forebygge og bedre behandle fødselsskader i 

fremtiden. 

 

Derfor er det ønskelig at Arbeiderpartiet skal gå foran og sikre at alle gravide og 

nybakte mødre får en kontroll-time hos fysioterapeut, samt oppfølging i gruppe. I 

tillegg til å igangsette at et register over fødselsskader etableres for å bedre 

kunnskapen om kvinnehelse og forebygging. 
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La oss sammen sikre bedre livskvalitet for nybakte mødre og et langt liv uten plager. 

Styrets innstilling:  

1. Flertall 8 stemmer: Forslaget vedtas. Mindretall1 stemme: Forslaget avvises  

2. Forslaget oversendes Akershus Arbeiderpartis landsmøtedelegasjon for videre 

oppfølging på Arbeiderpartiets landsmøte 

 

Forslag 6.18 Generell bevæpning av norsk politi  

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti jobber for at Arbeiderpartiets 

landsmøte skal jobbe for innføring av generell bevæpning av norsk politi for å 

kunne gi samfunnet tilstrekkelig beskyttelse ved kritiske hendelser.  

 

Begrunnelse: Vi står nå i en mer krevende sikkerhetspolitisk situasjon med konflikter 

flere steder i verden som får betydning for terrortrusselen i Norge. I tillegg er det en 

negativ kriminalitetsutvikling hvor volden er blitt mye råere og at voldshendelser ofte 

skjer i det offentlige rom. For å sikre at innbyggerne blir best mulig ivaretatt ved 

alvorlige hendelser, bør politiet være bevæpnet når de er i operativ tjeneste. Generell 

bevæpning vil sikre beredskapen samt sikre rask og adekvat respons. Generell 

bevæpning vil også øke sikkerheten til polititjenestepersoner som er satt til å 

håndtere hendelsene. Norsk politi er et kompetent og trent politikorps som håndterer 

bevæpning på en sikker og god måte, noe som vises med dagens håndtering av 

væpnede oppdrag. Med generell bevæpning menes det bevæpning av operative 

mannskaper i tjeneste.   

 

Styrets innstilling: 

1. Flertall 5 stemmer: Forslaget vedtas. Mindretall 4: forslaget avises. 
2. Forslaget sendes årsmøtet i Akershus Arbeiderparti og landsmøtet i 

Arbeiderpartiet 
 

Forslag 6.19 Miljøvennlige strøartikler 

Forslagsstiller: Lillestrøm By Arbeiderlag:  

Forslag: La oss holde valgkamper og vervekampanjer uten strøartikler i plast.  

Begrunnelse: 

Under valgkamper de siste to årene har partiet vårt delt ut store mengder småvarer i 

plast. Dette er gjerne ting av dårlig kvalitet og som har lite nytteverdi. Vi lever i en tid 

der det er fokus på å minimere bruk av plast og bidra til å begrense søppelberget vi 

snart drukner i.  det samme gjelder innpakningspapir på karameller/drops som i 



19 
 

Samledokument – Årsmøtet 08.02.25 

tillegg ofte ligger igjen på gatene som søppel med vår logo på. For meg virker 

det mer som dårlig reklame for et stort parti å bidra til problemet snarere enn 

løsningen. 

I Arbeiderpartiet er vi allerede så heldige at vår hovedartikkel er røde roser, det er 

mer miljøvennlig enn plast. Det finnes også drops/sukkertøy pakket i papiremballasje. 

Artikler til utdeling bør i det minste ha en nytteverdi som trumfer materialet det er 

laget av, som for eksempel refleksbånd, eller drikkeflasker av god kvalitet med lang 

levetid. 

Forslaget ble i sin tid vedtatt av Lillestrøm arbeiderlag og Skedsmo Arbeiderparti, 

men det «forsvant» etter sammenslåingen av de tre kommunene og opprettelsen av 

Lillestrøm Arbeiderparti. 

Styrets innstilling:  

1. Intensjonen i forslaget om å begrense bruk av valgkampartikler som ikke er 

miljøvennlige støttes. 

2. Forslaget oversendes valgkamputvalget og Arbeiderpartiet sentralt til videre 

vurdering  

 

Forslag 6.20 Aktivitetsfond 
Forslagsstiller: Styret i Sørum Arbeiderlag 
 
Forslag: Det opprettes et aktivitetsfond i Lillestrøm Arbeiderparti på kr. 80 000,- som 
partiavdelingene/partilagene i kommunepartiet kan søke om støtte til å 
gjennomføre aktiviteter.   
 
Styret mottar og behandler søknader om aktivitetsstøtte fra partiavdelingene. Vedlagt 
søknaden skal partiavdelingene sende siste årsregnskap og aktivitetsplan for perioden 
det søkes støtte for.  
 
Begrunnelse: 
Partiavdelingene i Lillestrøm Arbeiderparti har som formål å skape aktivitet for 
medlemmer og befolkningen rundt i kommunen. Skal Arbeiderpartiet vinne tilbake 
makten i kommunen ved neste kommunevalg må vi øke aktiviteten – både den interne 
for egne medlemmer, men også ekstern aktivitet rettet mot velgerne. For flere 
partiavdelinger tilsier den økonomiske situasjonen at man må holde aktivitetene på et 
minimum.   
 
Styrets innstilling: 
 

1. Forslaget avvises da det ikke er nødvendig å etablere noe eget fond for 
økonomisk støtte til aktiviteter i partilagene all den tid Lillestrøm Arbeiderparti 
har god økonomi og dermed har mulighet til å bistå lagene økonomisk. 

2. Styret inviterer laglederne til et møte der en sammen ser på framtidige aktiviteter i 
partilagene og hvilket behov det er for økonomisk støtte fra kommunepartiet. 



20 
 

Samledokument – Årsmøtet 08.02.25 

 

Forslag 6.21 Hvordan kan Arbeiderpartiet skille seg ut i sin mediestrategi og 

bli mere synlig i mediebildet? 

Forslagsstiller: Toralf Haugland 

1. Innledning 
2. Forslag 
3. Videre gjennomføring og tiltak 
4. Samarbeid med Ungdomspartiet 

 
1. Innledning 

Dette årsmøtet vil bli viktig med tanke på høstens valg, utsiktene til å vinne ser ikke veldig 
lovende ut.                        

Hva kan VI gjøre for å hjelpe til? 

For litt over en uke siden fylte jeg 89 år. Allerede I 1957 stemte jeg for første gang i 
stortingsvalget. Av alle steder på jorda skjedde det i Rødehavet i 44 graders varme.  
Jeg var om bord på en oljetanker på vei til Persiabukta for å laste olje. 

Siden har jeg stemt ved hvert eneste valg, og jeg har aldri trengt å sitte på et gjerde for å finne 
ut hva jeg skulle stemme. 

Utover på 60-70 tallet var det ikke så uvanlig at valgresultatene våre var i overkant av  
40 prosent.  På denne tiden var Arbeideravisene dominerende over hele landet, og 
journalistene var ikke redde for å vise sin politiske tilhørighet. Nesten hver kommune hadde 
sin egen Arbeideravis, mens borgerlige aviser stort sett bare fantes i de største byene. 

Noen av dere husker sikkert kritikken fra den borgerlige siden om at flertallet av journalistene 
i Norge var venstrevridde. Og de hadde faktisk en grunn til det. Men i dag er situasjonen 
snudd på hodet. Arbeideravisene er nesten borte, mens borgerlige aviser blomstrer i dagens 
medielandskap og stadig nye dukker opp. Samtidig har borgerlige aviser, som ofte har hatt 
bedre økonomiske ressurser og bredere lesergrunnlag, klart å tilpasse seg endringene i 
mediebransjen og digitaliseringen.  
 
Dette har gjort at de har kunnet opprettholde og til og med øke sin innflytelse.  
Avisene i dag går stort sett med underskudd og får statlig støtte, men dette er ofte ikke nok. 
Mange av de borgerlige avisene får nå støtte fra næringslivet i tillegg, mens arbeideravisene 
må legges ned. 

Når vi ser på reduksjonen av arbeideravisene og sammenligner med valgresultatene i samme 
periode, er det tydelig at det er en sammenheng. Etter hvert som arbeideravisene har 
forsvunnet, har også velgerne våre blitt færre. Med et par hederlige unntak. 
I tillegg ser vi at arbeiderpartivelgere er mindre flinke til å bruke aviser og sosiale medier for å 
spre politisk informasjon sammenlignet med høyrevelgere.  
 

2. Forslag til årsmøtet. 

https://lokalhistoriewiki.no/wiki/Aviser_som_kilde
https://lokalhistoriewiki.no/wiki/Aviser_som_kilde
https://lokalhistoriewiki.no/wiki/Aviser_som_kilde
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For å styrke posisjonen vår frem mot høstens valg, og ikke minst mot valget 

om 4 år foreslår jeg å utnevne 1eller 2 personer i hvert av partiets 

kommunestyre grupper som skal ha fokus på det som skrives i mediene og 

respondere på dette.  

Disse representantene kan spille en viktig rolle i å formidle vårt budskap og 

svare på kritikk fra opposisjonen.  

I de fleste av kommunene i Norge har vi et styre på ca. 15-16 personer. De 
fleste av disse har faste oppgaver med å drive det lokale partiet, men det er 
også representanter som ikke har konkrete oppdrag. Disse personene kan 
brukes som «informasjonssekretærer» Det samme kan andre medlemmer 
som har tid og lyst.  

En annen viktig gruppe som kan bidra i dette arbeidet er AUF medlemmene. 
Samarbeid med ungdomspartiet kan gi nye ideer og perspektiver, samt 
bidra til å mobilisere flere unge velgere.  
De fleste politiske partier har strategier for å håndtere mediedekning og 
kommunikasjon, men det varierer hvordan de organiserer dette. 

Høyre har vært kjent for å ha en sterk mediestrategi og bruker profesjonelle 
kommunikasjonsrådgivere for å håndtere mediedekning og sosiale medier. 

Fremskrittspartiet (FrP) har også vært aktive og dyktige på sosiale medier 
og bruker disse plattformene til å nå ut til sine velgere med politiske 
budskap. 

Miljøpartiet De Grønne (MDG) har fokusert mye på digital kommunikasjon 
og bruker sosiale medier aktivt for å fremme sine saker. 

Arbeiderpartiet har også profesjonelle sentrale team for dette, men det kan 
være en stor fordel å involvere flere lokale medlemmer i dette arbeidet. Økt 
lokal innsats kan bidra til å skape en mer grasrotbasert, kraftfull og 
autentisk kommunikasjon. 

Det burde være mange kandidater med politisk interesse og engasjement 
med evne til å skrive godt som kan bidra. De skal følge med på det som 
skrives i aviser, sosiale medier og det som sendes på TV. De skal svare på 
kritikk fra opposisjonen og informere velgerne om alt det positive 
regjeringen har gjennomført. Velgerne har en tendens til å glemme, og det er 
vår jobb å holde dem informert. 

Om det er nødvendig med en kompensasjon for dette arbeider så antar jeg 
at det vil være en investering som sannsynligvis vil lønne seg ved valgene 
fremover. 

Ved å satse på dette forslaget vil det kunne gi oss et stort antall 
informasjonssekretærer som kan påvirke mediebildet i tiden frem til valget 
og videre framover. Dette vil styrke vår tilstedeværelse i mediene og sikre at 
vårt budskap når ut til velgerne. 

Uansett om årsmøtet vedtar forslaget eller ikke, ber jeg om at det sendes 
videre til partiets Landsmøte til våren slik at det eventuelt kan bli behandlet 
der også. 
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Dette er en strategisk investering som kan bidra til å forbedre 
valgresultatene våre vesentlig. 

Dersom Årsmøtet vedtar å jobbe videre med dette forslaget, er det til slutt 
listet opp en del tiltak, som kan være av interesse å ta med i prosjektet. 
Dette kan leses i sakspapirene.  

3. Videre gjennomføring og tiltak. 

1. Klargjøring av roller og ansvar: 
Det kan være nyttig å spesifisere hvilke konkrete oppgaver informasjonssekretærene skal ha. 
For eksempel, "De skal overvåke mediedekning, svare på kritikk, og promotere partiets 
politikk på sosiale medier." 
2. Opplæring og støtte: 
Vurder å inkludere et punkt om opplæring for de nye informasjonssekretærene. Dette kan 
inkludere kurs i mediehåndtering, sosiale medier, og politisk kommunikasjon. 
3. Samarbeid og nettverk: 
Oppmuntre til samarbeid på tvers av kommuner. Dette kan gjøres gjennom regelmessige 
møter eller en digital plattform hvor de kan dele erfaringer og strategier. 
4. Måling av effekt: 
Inkluder en plan for hvordan effekten av informasjonssekretærenes arbeid skal måles. Dette 
kan være gjennom økt mediedekning, flere følgere på sosiale medier, eller positive endringer 
i meningsmålinger. 
5. Kommunikasjon med velgerne: 
Legg vekt på viktigheten av å kommunisere direkte med velgerne, ikke bare gjennom media. 
Dette kan inkludere nyhetsbrev og bruk av digitale plattformer for å nå ut til flere. 
6. Positivt fokus: 
Forslaget nevner å minne velgerne om alt det positive regjeringen har gjennomført. Dette kan 
styrkes ved å inkludere konkrete eksempler og suksesshistorier som kan deles i 
kommunikasjonen. 
7. Tilpasning til lokale forhold: 
Vurder å tilpasse strategien til lokale forhold og utfordringer. Hva som fungerer i en storby, 
fungerer kanskje ikke like godt i en mindre kommune. 

4. Samarbeid med ungdomspartiet:  

Dette kan være en utmerket måte å styrke kommunikasjonen og engasjementet på.  

1. Felles kommunikasjonsstrategi: 
Arbeiderpartiet og Arbeidernes Ungdomsfylking (AUF) kan utvikle en felles 
kommunikasjonsstrategi for å sikre at budskapene er konsistente og forsterker hverandre. 

2. Opplæring og workshops: 
Arranger felles opplæring og workshops for både partimedlemmer og 
ungdomspartimedlemmer. Dette kan inkludere kurs i mediehåndtering, sosiale medier, og 
politisk kommunikasjon. 

3. Mentorordninger: 
Etabler mentorordninger hvor erfarne partimedlemmer kan veilede og støtte 
ungdomspartimedlemmer i deres arbeid. Dette kan bidra til å bygge kompetanse og 
engasjement. 
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4. Ungdomsperspektiv: 
Inkluder ungdomsperspektivet i alle deler av partiets arbeid. Dette kan gjøres ved å gi AUF 
representasjon i alle relevante komiteer og arbeidsgrupper. 

5. Bruk av riktige (aktuelle) digitale plattformer: 
Utnytt digitale plattformer for å nå ut til yngre velgere. AUF kan spille en nøkkelrolle i å utvikle 
og gjennomføre strategier for å engasjere unge mennesker på sosiale medier og andre 
digitale kanaler. 

Styrets innstilling til forslag 6.21 og 6.22: 

1. Intensjonen i forslaget om at partiet må jobbe målbevisst med 

informasjonsarbeid for hele tida å være synlige støttes. 

2. Forslaget oversendes de digitalansvarlige i kommunepartiet og til 

valgkamputvalget til vurdering. 

 

Forslag 6-21 Hvordan kan Arbeiderpartiet skille seg ut i sin 
mediestrategi og bli mere synlig i mediebildet? 
 
Forslagsstiller: Lillestrøm by arbeiderlag 

Forslag: 1-2 representanter som ikke har andre oppdrag velges inn i styret som 

for eksempel informasjonssekretærer, eller noe annet. Navnet skjemmer ingen. 

Disse må være politisk interessert, kunne bruke datamaskin og være skrivefør.  

Han eller de må følge med på det som skrives i aviser og sendes på TV. Han 

eller hun må svare på kritikk fra opposisjonen og støtte stoff som kommer fra 

regjeringen og stortinget. Hen må også med jevne mellomrom minne velgerne 

om alt det positive regjeringen har gjennomført. Velgerne er jo så glemske.  

Dette virker som en stor jobb, men dersom alle kommunepartiene velger slike 

representanter i styrene sine, snakker vi om ca. 300. Da vil flere representanter 

kunne samarbeide i store kommuner eller i enkelte fylker. Det viser seg ofte at 

avisene er interessert i å ta inn stoff frabegge sider. En god krangel selger flere 

aviser.  

For personer som bruker eget utstyr må det nok betales litt kompensasjon, 

men det vil ganske sikkert lønne seg til valget. 

  

Bakgrunn: Dette årsmøtet blir viktig med tanke på høstens valg, der utsiktene for å 

vinne valget ikke ser så lyse ut. Så langt har det vel ikke dukket opp noen lyse ideer 

som kan hjelpe oss heller. Men dette er jo ikke noe nytt. I alle år har jo en samlet 

borgerlig presse kritisert 

venstresiden i Norge, men det som har endret seg siden 60-70 årene er at 

arbeideravisene, som da var ganske dominerende i Norge, hadde journalister som 

ikke var redd for å vise hvem de stemte på. På den tiden hadde nesten samtlige 

kommuner i landet sin egen Arbeider avis. Mensborgerlige aviser fantes stort sett 
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bare i de største byene. Mange av dere husker sikkert den stadige kritikken fra den 

borgerlige siden om at flertallet av journalistene i Norge varvenstrevridde. Dette er nå 

totalt snudd på hodet. nå er det nesten ingen arbeiderparti aviser igjen her i landet, 

mens det vrimler av borgerlige aviser. Og nye kommer til hele tiden.  

Grunnen til dette er at de fleste avisene går med underskudd og og får statlig støtte. 

dette er vanligvis ikke nok, så de borgerlige avisene støttes av næringslivet mens 

arbeiderparti avisene legges ned.  

Når vi ser på reduksjonen av arbeiderparti aviser og sammenligner med 

valgresultatene i samme periode er det tydelig å se at her er det en sammenheng. 

Noenlunde i takt med at arbeiderparti avisene har forsvunnet har også velgerne våre 

forsvunnet.Når vi også kan registrere at arbeiderparti sympatisører er mye dårligere 

til å benytte de borgerlige avisene enn høyre sympatisører til å få ut politisk 

informasjon, ser det ikke så lyst ut til valget.  

Men kanskje vi har en ressurs som vi tidligere ikke har utnyttet godt nok. I alle av 

Norges om lag 300 kommuner har vi jo et styre på ca. 15 -16 personer. De fleste av 

disse har sine faste oppgaver med å drive det lokale styret i hver kommune.Men det 

velges også vanligvis 3-4 representanter som ikke har faste oppdrag. 

Styrets innstilling til forslag 6.21 og 6.22: 

1. Intensjonen i forslaget om at partiet må jobbe målbevisst med 

informasjonsarbeid for hele tida å være synlige støttes. 

2. Forslaget oversendes de digitalansvarlige i kommunepartiet og til 

valgkamputvalget til vurdering. 
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Sak 7.       Budsjett 2025 
 

 

 

 
KtoNr KontoNavn      Budsjettforslag       

2025 

      

 Driftsinntekter     

      

3900 Tilskudd Statlig/kommunalt      132 000 

3901 Tilskudd Lillestrøm kommune      511 000 

3920 Medlemskontingent     35 000 

3990 Andre inntekter     10 000 

3991 Innbetaling/egenandel     12 000 

 Sum Driftsinntekter    700 000 

      

 Driftskostnader     

6800 Kontorrekvisita     5 000 

6802 Litteratur, tidsskrifter, aviser     1 000 

6900 Telefon, mobil     5 000 

6910 Porto, gebyr post     1 000 

7300 Annonser     10 000 

7400 Gaver, blomster     15 000 

 

 
7460 Byfestutgifter    25 000 

7470 Akershus historielag     1 000 

7480 Bevilgninger     5 000 

7490 AUF kontingent     15 000 

7700 Valgkamp     100000 

7710 Medlemsmøter     15 000 

7711 AP-veteranene     20 000 

7712 Kvinnenettverk    10 000 

7720 Kurs opplæring     15 000 

7730 Godtgjørelse    40 000 

7740 Kommunestyregruppa/Politisk 

rådgiverrådgiver  

   200 000 

7750 Års, styre og evalueringsmøter     70 000 

7751 Møteutgifter fylke     30 000 

7752 Møteutgifter sentralt     50 000 

7770 Budsjett- og strategikonferanser    35 000 

 Sum Driftskostnader    653000 

      

 DRIFTSRESULTAT   47000  

      

 Finansposter     

      

8042         Renter Sparebank 1    100 600 

8141 Gebyr bank     -600 

 Sum Finansposter    100 000 

      

 ÅRSRESULTAT   147000  
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Sak 8.       Valg i henhold til vedtektene 
 

Valgkomiteens innstilling: 

Styret: 

Leder: Sverre Myrli – gjenvalg 

Nestleder: Mona Øyen – gjenvalg 

Sekretær: Kirsti Nossum – gjenvalg  

Kasserer: Perica Maksimovic – gjenvalg 

Kvinnekontakt: Kristin Jesnes – ny 

Faglig-politisk: Roger Heimli - gjenvalg 

Styremedlem: Unni Bjerregaard Moe – ny 

Styremedlem: Roar Howlid – ny 

Styremedlem: Inge Ulekleiv – gjenvalg 

Styremedlem AUF: velger selv 

Varamedlemmer: 

Daniel Evjebråten, 1. vara 

Trude Stenhaug, 2. vara 

Harald Støvind, 3. vara 

Torunn Korneliussen, 4. vara 

Fahim Naeem, 5. vara 

Line Dammyr, 6, vara 

Vara fra AUF: velger selv 

Lovkomite: 

Kjell Arne Hagen, medlem 

Geir Ove Kirkedalen, medlem 

Iren Bekkevold Berg, medlem 

Runa Kristine Fiske, vara 

Yngve Lofthus, vara 

Heidi Westbye Nyhus, vara 

Kontrollkomiteen: 

Anne-Marie Lervik, leder 

Arvid Susegg, medlem  

Sten Magne Berglund, medlem 

Vibeke Kaller, vara 

Roger Hansen, vara 

Heidi Persdatter Greiner Haaker, vara 
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Revisjon: 

Audun Fiskvik, medlem 

Monica Nymoen, medlem 

Stene Bergsløkken, vara 

Iselin Rud-Goksøyr, vara 

 

Representantskapet i Akershus Arbeiderparti 

Faste - 5: 

Runa Kristine Fiske 

Jørgen Vik 

Mona Øyen 

Sverre Myrli 

Nina Maksimovic 

Vara: 

Yngve Lofthus 

Unni Bjerregård Moe  
Gro Beate Ekseth 

Ulf Erik Bakke 

Kirsti Nossum 

Perica Maksimovic 

Kristin Jesnes 

Emil Stenhaug 

Roger Heimli 

Fahim Naeem 

Inge Ulekleiv 

Alisar Abd Alkader 

Trude Stenhaug 

Harald Støvind 

Daniel Evjebråten 

Torunn Korneliussen 

Mohammed Malik 

 

Årsmøtet i Akershus Arbeiderparti  

21 faste: 

Jørgen Vik 

Runa Kristine Fiske 

Sverre Myrli 

Nina Maksimovic 

Yngve Lofthus 

Mona Øyen 

Sten Magne Berglund 

Unni Bjerregård Moe 
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Inge Ulekleiv 

Kristin Jesnes 

Emil Johan Stenhaug 

Heidi Westbye Nyhus 

Ulf Erik Bakke 

Anne Marie Lervik 

Perica Maksimovic 

Gro Beate Ekseth 

Roar Howlid 

Alisar Abd Alkader 

Fahim Naeem 

Kirsti Nossum 

Mohammed Malik 

 

Vara:  

Marit Bjørkelid 

Kjell Arne Hagen 

Line Dammyr 

Daniel Evjebråten 

Vibeke Kaller 

Bjørner Sølvik-Jensen 

Nordis Vik Olaussen 

Sigmund Valberg 

Unni Gjestad Greni 

Magnus Mülbradt 

Bente Skulstad 

Erik Dåstøl Langeland 

Irmelin Høysæther 

Håkon Hjemly 

Camilla Tollefsen 

Kaveh Abdali 

Hege Kathrine Mosserud 

Ayat Mohammed Poor 

Ruth Anjum Siraj Nilssen 

Frithjof Laupsa 

Runhild Klausen 

Stene T. Bergsløkken 

Monica Nymoen 
 

 

 

 

  


